
ZAPISNIK 

14. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

(verificirani) 

 

Dana 20. listopada 2023. godine 14. sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica započela je u 9:00 

sati u dvorani Kulturnog centra Vodice. 

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici: Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat, 

Potpredsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Udovičić, g. Gordan Fržop, g. Branimir Marić, g. Ante Pešić, 

gđa. Giordana Radin-Mačukat, g. Igor Lozančić, g. Auror Friganović, g. Ivica Slavica, g. Matko Sladić 

i gđa. Meri Bandl-Valeš. 

Na sjednici nisu bila nazočna dva vijećnika, g. Ante Gulin i g. Marin Mikšić. 

Na sjednici su bili nazočni: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov i službenici Grada: 

pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i graditeljstvo, g. Marko Lugović, pročelnica Upravnog odjela 

za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin i administrativni referent, g. Toni 

Mateša i Viša stručna suradnica, gđa. Anteja Nakić.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat vodio je sjednicu. 

Gđa. Anteja Nakić bila je zadužena za zapisnik uz tonsko snimanje. 

Sjednica je video snimana od ovlaštene osobe Grada. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat otvorio je 14. sjednicu na kojoj je u tom 

trenutku bilo nazočno 11 vijećnika, stoga je konstatirao kako je osiguran kvorum za pravovaljano 

odlučivanje.  

Zapisnik s 13.  sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica (neverficirani) usvojen je bez primjedbi. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da se Dopuna dnevnog reda odnosi na 

jednu točku Odluka o izradi Strategije zelene urbane obnove Grada te je predložio da se ova točka 

dnevnog reda stavi kao 12. točka dnevnog reda, a dosadašnje točke 12. – 15. postaju točke 13. – 16. 

dnevnog reda.  

Nakon toga, Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat dao je dnevni red na glasovanje 

te je usvojen jednoglasno, s 11 glasova „za“. U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 

vijećnika.  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. 

godine 

2. Odluka o gradskim porezima 

3. Odluka o visini paušalnog poreza za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu na 

području Grada Vodica 

4. Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada Vodica 

5. Odluka o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja groblja Srima 

6. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica  

7. Odluka o osnivanju Savjeta mladih Grada Vodica 

8. Odluka o redu na pomorskom dobru Grada Vodica 

9. Odluka o imenovanju Stručnog povjerenstva za provedbu postupka davanja koncesije za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica 

10. Odluka o namjeri davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih 

poslova na području Grada Vodica 

11. Dopune Prijedloga Programa gradnje vodovodne mreže za 2023. godinu 

12. Odluka o izradi Strategije zelene urbane obnove Grada 

13. Zaključak o dodjeli financijske potpore Jedriličarskom klub Tijat 

14. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu gradonačelnika Grada Vodica za razdoblje od 

01. siječnja 2023. do 30. lipnja 2023. godine   

15. Odluka o izboru najpovoljnijeg ponuditelja na javnom natječaju za davanje u zakup nekretnina 

u vlasništvu Grada Vodica u gospodarskoj zoni s proizvodnom namjenom na području k.o. 

Čista uz mogućnost osnivanja prava građenja 



16. Geodetski elaborat prema Zakonu o neprocijenjenom turističkom zemljištu za društveno 

poduzeće „HTP Rivijera“ Šibenik (današnji pravni sljednici: Hotel Imperijal Vodice d.d. i 

Autokamp Imperijal Vodice d.d.), broj 2021-26, izrađen po M.V.M ZVON d.o.o. iz Zagreba, 

07.03.2021 godine, za potrebe ishođenja uvjerenja o usklađenosti geodetskog elaborata sa 

Rješenjem Hrvatskog fonda za privatizaciju, KLASA:UP/I-943-01/97-02/59, URBROJ:563-

04-403/97-6, Zagreb 10. srpnja 1997., na k.č. *749, *750/1, *750/2, *751, *752, *753, 

*1104/1, *1105, *1106, *1109, *1110, *1111, *1112, 7060/5, 7101/1, 7101/7, 7131/3, 7135/2 

u K.O. Vodice. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na vijećnička pitanja. 

Aktualni sat otvoren je u 9,05 sati. 

 

Vijećnik, g. Gordan Fržop je postavio pitanje „stanje na projektu kanalizacije“. Vijećnika je zanimalo 

ima li kakvih novosti? 

Gradonačelnik je pozdravio sve prisutne i rekao je da se na projektu Aglomeracije ustrajno radi i da je 

on kao gradonačelnik na taj projekt izdvojio najviše vremena. Projekt je u zadnjoj fazi pripreme za 

provođenje postupka javne nabave. Nakon više sastanka koji su održani u nadležnom ministarstvu i u 

Hrvatskim vodama, Grad Vodice je dobio „zeleno svjetlo“ da započne postupak javne nabave. Novi 

troškovnici i studija izvedivosti su izrađeni tijekom ljeta. Gradonačelnik je istaknuo kako sada stvari 

stoje, da je izgledno da će se prije nove godine započeti s postupkom javne nabave. Procjena investicije 

iznosi 60,3 milijuna eura, 85% iznosa financirati će se sredstvima Europske unije. Gradonačelnik je 

rekao da će radovi najvjerojatnije trajati četiri godine, jer nije moguće da se radovi izvode za vrijeme 

trajanja turističke sezone. Istaknuo je da su postojali određeni pritisci da se radovi ne prekidaju, ali se 

vodilo računa o tome da su Vodice turistička destinacija i da se za vrijeme sezone ne mogu obavljati 

radovi. Gradonačelnik je zaključio da očekuje da će radovi započeti u jesen 2024. godine. 

 

Vijećnik, g. Gordan Fržop je postavio pitanje „rekonstrukcija D8“. Zamolio je gradonačelnika da 

izvijesti vijećnike o napredovanju ovog projekta. 

Gradonačelnik je rekao da je izgradnja započela, a raspodijeljena je na četiri dijela, jer nije moguće 

odjednom potpuno zatvoriti prometnicu. Prvo se započelo s najkritičnijim dijelom, a to je rotor kod 

benzinske crpke „Ina“. Uz rotor je potrebno postaviti nogostup, a uz taj dio projekta se veže i struja, 

telefonija, javna rasvjeta. Gradonačelnik je rekao kako vjeruje da će radovi biti završeni u predviđenom 

roku. Zamolio je građane za strpljenje. Naglasio je da vjeruje da trenutno nije ugodno, radi spomenutih 

radova, ali da će nakon završetka radova, svi biti zadovoljni. 

Vijećnik je zahvalio gradonačelniku na odgovorima i zaželio sreću u daljnjem radu. 

 

Vijećnik, g. Marin Mikšić pristupio je sjednici u 9,39 sati. 

 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš je pozdravila sve prisutne. Najavila je da je tema kojom će se baviti 

na 14. sjednici „neodgovorena pitanja“. Vijećnica je objasnila da se radi o pitanjima koja je već prije 

postavljala na prethodnim sjednicama tijekom aktualnoga sata, ali nije dobila odgovor (bazne stanice, 

zamjenik gradonačelnika, izgled rotora). 

Vijećnica je rekla da je njezino pitanje glasilo „Da li postoji mogućnost razmještanja baznih stanica, 

pogotovo ove bazne stanice kod policije i kod zgrade dječjeg vrtića?“ Vijećnica je nastavila rekavši da 

je gradonačelnik obećao da će se raspitati o mogućnostima, ali da nije dobila pisani odgovor, ali isto 

tako odgovor nije dobila na niti jednoj sjednici. 

Vijećnica se obratila gradonačelniku rekavši da je postavila pitanje vezano uz imenovanje njegovog 

zamjenika kojeg je gradonačelnik trebao imenovati, a nije. Vijećnica je navela kako smatra da je krajnji 

rok da gradonačelnik imenuje zamjenika. 

Vijećnica je rekla da je barem deset puta postavljala pitanje vezano za rotore. Rekla je da su radovi 

započeli nakon sedam godina. Vijećnica je rekla da su Vodice i grad cvijeća. Vijećnica se osvrnula na 

rotor u blizini trgovačkog centra Kaufland. Rekla je da isti nije uređen. Zanimalo ju je kako će izgledati 

sredina rotora koji se gradi. Istaknula je kako u Vodicama ne postoje obilježja grada. Osvrnula se na 

susjednu općinu Tribunj u kojoj je postavljen tovar i ribar kao simboli, a u Vodicama nije ništa 

postavljeno. 



Gradonačelnik se osvrnuo na prvi dio pitanja – bazne stanice. Uputio je vijećnicu da je to pitanje 

definirano odredbama zakona Republike Hrvatske. Nastavio je rekavši da Grad Vodice može „ići“ na 

dobru volju, ali da je Grad nemoćan, ukoliko oni koji su ih postavili, ne žele iste premjestiti na neko 

drugo mjesto. 

U odnosu na dio vijećničkog pitanja koji se odnosi na rotore, gradonačelnik je rekao da je predviđeno 

navodnjavanje i da će biti uređene zelene površine, a za što će biti konzultirani krajobrazni arhitekti. 

U odnosu na dio pitanja koji se odnosi na imenovanje zamjenika, gradonačelnik je rekao da o istome ne 

razmišlja, jer se dobro osjeća. Rekao je da je vijećnica u pravu, da je njegova pogreška što nije imenovao 

zamjenika. 

Vijećnica je pitala čiji je propust da na rotoru pored trgovačkog centra Kaufland nisu postavljene cijevi 

za vodu? 

Vijećnica je konstatirala da će se tek naknadno raditi idejno rješenje za dva rotora. 

Gradonačelnik je rekao da je najbolje da se tim projektom bavi struka. 

Vijećnica je rekla da je apsurdno da neki arhitekt određuje što je dobro za Vodice. Napomenula je da je 

takav slučaj bio i prilikom uređenja parka. Projekti su plaćeni, ali se nije reklo što projekt treba 

sadržavati. Vijećnicu je zanimalo hoće li se sada dogoditi ista situacija. Istaknula je bojazan da arhitekti 

nametnu rješenje koje nema veze s Vodicama.  

Gradonačelnik je rekao da je najbitnije da se ne postavi zelenilo koje bi ometalo promet, a da u gradu 

Vodicama ima dovoljno prostora da se postavi fontana. 

 

Vijećnik, g. Marko Udovičić je rekao da je Gradsko vijeće na sjednici u veljači 2023. godine, na 

prijedlog SDP-a donijelo Zaključak kojim je Gradsko vijeće ovlastilo gradonačelnika da isti poduzme 

sve pravne radnje kako bi djeca u osnovnoj školi dobili besplatan topli obrok koji bi se radio u kuhinji 

vrtića, a koji se nalazi u blizini osnovne škole. Vijećnik je konstatirao da je započela nova školska godina 

i da djeca konzumiranju neadekvatnu hranu. Pitao je gradonačelnika „gdje je zapelo“, odnosno kada će 

se ovaj problem riješiti, na koji način i da li je potrebna pomoć? Vijećnika je konkretno zanimao rok u 

kojem će djeca u Osnovnoj školi Vodice dobiti topli obrok. 

Gradonačelnik je rekao da su održani brojni sastanci na ovu temu s ravnateljicom Dječjeg vrtića Tamaris 

Vodice i ravnateljicom Osnovne škole Vodice. Nastavio je rekavši da je potrebno provesti zapošljavanje 

kako bi se ova ideja mogla realizirati. Istaknuo je da se u Osnovnoj školi Vodice nastava održava u dvije 

smjene. Radi realizacije ovoga projekta potrebno je izdvojiti dodatna sredstva.  

Vijećnik je ponudio da zatraži od županije da financira dio troškova, ali je zamolio da se u što skorije 

vrijeme izradi troškovnik. 

 

Vijećnica, gđa. Giordana Radin Mačukat je postavila pitanje „ nastavak gradnje sportske dvorane“.  

Gradonačelnik je rekao da je u drugoj fazi, prvo poništen, a potom ponovno proveden postupak javne 

nabave gdje se prijavila tvrtka „Sarađen d.o.o.“. Gradonačelnik je istaknuo da su se dogodile promjene 

u građevini i da su se cijene povećale. Rok izvođenja radova je deset mjeseci. Gradonačelnik je rekao 

da ćemo tijekom 2024. godine imati završenu sportsku dvoranu. 

Vijećnica je zaključila da je rekonstrukcija „D8“ u tijeku, a u prosincu očekujemo javnu nabavu za 

Aglomeraciju. 

 

Vijećnik, g. Ivica Slavica je pozdravio sve prisutne. Komentirao je projekt Aglomeracije, rekonstrukcije 

D8 i sportske dvorane. 

Rekao je da je i prije dvoje godine govorio da je dvoranu trebalo graditi putem javne nabave, u jednoj 

fazi. Vijećnika je zanimalo kako je moguće da je ova nova ponuda prihvatljiva, a ona od prije par mjeseci 

koja je odbijena – neprihvatljiva? Pitao je da li je razlika u kvaliteti opreme?  

Gradonačelnik je rekao da je dvoranu možda trebalo raditi prije deset godina po nekim drugim cijenama, 

ali da tada ne bi bio proračun koliki je danas. Nastavio je rekavši da je normalno da se pregledalo sve i 

gdje god se moglo uštedjeti, ali ne na račun kvalitete, da je to napravljeno. Gradonačelnik je rekao da je 

siguran da će dvorana biti napravljena dobro i kvalitetno, a posebno je istaknuo da se on itekako namučio 

da dođe do izgradnje dvorane i rotora. Gradonačelnik je rekao da je trebalo puno truda, vremena i muke 

da bi taj projekt krenuo. 

Vijećnika je zanimalo kolika je razlika u cijeni između prve i druge ponude? 



Gradonačelnik je rekao da misli da je prva bila 28 milijuna, a druga 25 milijuna. Dva mjeseca se vršila 

analiza. Sada je posebno istaknuta cijena materijala i cijena rada.  

Vijećnik je rekao da je donesen novi zakon o turizmu i da su predviđeni rokovi u kojima Grad mora 

postupati. Pitao je gradonačelnika da li je razmišljao o istome i kakav je njegov stav o novome zakonu 

o turizmu? 

Gradonačelnik je rekao da je upoznat s prvim čitanjem zakona, ali da mu nije poznato da je isti izglasan. 

Gradonačelnik je rekao da se započelo s pisanjem strategije razvoja turizma. Gradonačelnik je upozorio 

na problem ilegalnog iznajmljivanja.  

Gradonačelnik je rekao da je grad Vodice posjetio direktor Hrvatske turističke zajednice, g. Kristijan 

Stanišić i da se razgovaralo o ovoj temi. Hrvatska mora početi razmišljati kako upravljati destinacijama. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da se radi o nadzoru nad ispunjavanjem obveza 

iz članka 4. stavka 3. Zakona o sprječavanju sukoba interesa. U Grad Vodice je došao dopis da svi 

vijećnici obavijeste Gradsko vijeće Grada Vodica o udjelu u poslovnim subjektima i o stupanju u 

poslovni odnos poslovnih subjekta u njegovom vlasništvu ili u vlasništvu članova njegove obitelji s 

jedinicom lokalne i područne (regionalne) samouprave. Svi vijećnici su poslali svoje obrte. Predsjednik 

Gradskog vijeća je rekao da je potpisao dokument u kojem je pisalo da nitko od vijećnika nije pisanim 

putem obavijestio Gradsko vijeće o stupanju u poslovni odnos poslovnih subjekata u njegovu vlasništvu 

i vlasništvu članova njegove obitelji s Gradom Vodicama. Međutim, naknadnom provjerom je utvrdio 

da je izdana suglasnost od strane gradonačelnika vijećniku Marku Udovičiću za obavljanje ugostiteljskih 

usluga tipa beach bar na dijelu postojećeg objekta na čestici 658 k.o. Vodice, na dijelu Plave plaže, u 

vlasništvu Grada Vodica tijekom 2023. godine, odnosno 21. lipnja 2023. godine. Vijećnik je bio u obvezi 

obavijestiti Gradsko vijeće da je stupio u poslovni odnos s Gradom Vodicama. Obzirom da to nije učinio, 

prekršio je odredbe Zakona o sprječavanju sukoba interesa. Predsjednik Gradskog vijeća je upozorio da 

je propisano kako se vrši dodjela, da je potrebno provesti natječaj, što nije učinjeno. 

Predsjednik Gradskog vijeća je pitao gradonačelnika temeljem koje je odredbe izdana suglasnost? 

Gradonačelnik je rekao da se radi o dodjeli javne površine. Nastavio je rekavši da se radi o objektu koji 

je nakon dugotrajnog sudskog procesa, Grad Vodice dobio spor. Predmetna čestica nije isključivo 

vlasništvo Grada Vodica. Putem odvjetnika je zatraženo razgraničenje. Gradonačelnik je istaknuo da je 

Grad Vodice iznajmio isključivo javnu površinu, a isto se događalo na početku sezone. Gradonačelnik 

je rekao da, koliko je njemu poznato, g. Udovičić je tamo godinama u najmu, da je iznajmljeno za 2023. 

godinu te da on ne vidi u čemu je Grad vodice u prekršaju. 

Predsjednik Gradskog vijeća pročitao je odredbu kojom je definirao da se javni natječaj za dodjelu 

sastoji od tekstualnog dijela i grafičkog dijela, da gradonačelnik raspisuje natječaj, a provodi ga 

povjerenstvo koje se sastoji od pet članova iz reda službenika Gradske uprave grada Vodica. 

Gradonačelnik je rekao da se radi o javnoj površini koja se i do sada dodjeljivala na zahtjev. 

Gradonačelnik je ponovio da je g. Udovičić na predmetnoj lokaciji godinama u najmu, da je sezona već 

započela i da on ne vidi nikakve sukobe niti interese. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da je doveden u situaciju da je potpisao dokument koji nije točan. 

Nastavio je rekavši da je g. vijećnik bio dužan obavijestiti Gradsko vijeće da je uspostavio poslovni 

odnos s Gradom Vodicama. Upozorio je vijećnika da ispuni svoje obveze kako bi mogli razgovarati. 

 

Vijećnik, g. Auror Friganović je postavio pitanje „buka“. 

Gradonačelnik je rekao da je u kontaktu s državnim inspektoratom. Tijekom ljeta se u određenim 

trenutcima pretjerivalo s bukom. Gradonačelnik je rekao da je najvažnije da državni inspektorat 

sudjeluje u rješavanju ovoga problema i da koliko mu je poznato, tijekom ljeta su izlazili na lice mjesta.  

Vijećnik je rekao da su vijećnici prisiljeni postavljati ovo pitanje dok se problem ne riješi.  

Gradonačelnik je rekao da se s vremena na vrijeme pretjeruje, ali da se tijekom godina ovaj problem 

smanjujem. 

Vijećnik je zaključio da se nakon učestalih vijećničkih pitanja problemi rješavaju i da je nakon sjednice 

koja je održana tijekom ljeta, buka smanjena, ali da će opet aktualizirati ovo pitanje. 

 

Aktualni sat zaključen je u 10,05 sati. 

 



Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat odredio je stanku u 10,05 sati. Sjednica je nastavljena 

u 10,15 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na raspravu po točkama dnevnog 

reda. 

 

Točka 1. 

Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. 

godine 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ usvojilo Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za 

razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

 

 

Točka 2. 

Odluka o gradskim porezima 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Ivica Slavica, g. Hrvoje Perica, g. Ante Cukrov, gđa. Meri Bandl-Valeš, 

g. Marko Udovičić i g. Auror Friganović.  

USMENI AMANDMAN: predlagatelj akta, gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov podnio je 

amandman na Odluku o gradskim porezima. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je odredio stanku od 10:48 sati do 10:53 sata. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o gradskim porezima. 

 

Točka 3. 

Odluka o visini paušalnog poreza za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu na 

području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Auror Friganović, g. Hrvoje Perica, gđa. Meri Bandl Valeš, g. Ante 

Cukrov, g. Ivica Slavica.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o visini paušalnog poreza 

za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu na području Grada Vodica 

 

Točka 4. 

Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak 

na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Ivica Slavica, g. Ante Cukrov i g. Auror Friganović.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 6 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“ donijelo Odluku o visini poreznih stopa godišnjeg poreza 

na dohodak na području Grada Vodica. 

 

 



Točka 5. 

Odluka o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja groblja Srima 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o stavljanju izvan snage 

Detaljnog plana uređenja groblja Srima. 

 

Točka 6. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 7 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

sa 7 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama i dopunama 

Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica. 

 

Točka 7. 

Odluka o osnivanju Savjeta mladih Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je viša stručna suradnica, gđa. Anteja Nakić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 7 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

sa 7 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o osnivanju Savjeta mladih 

Grada Vodica. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je odredio stanku od 11:24 sati do 11:28 sata. 

 

Točka 8. 

Odluka o redu na pomorskom dobru Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl-Valeš, g. Ivica Slavica, g. Ante Cukrov, g. Auror 

Friganović, g. Blagodar Španja i g. Marko Mačukat.   

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Odluku o redu na pomorskom dobru Grada 

Vodica. 

 

Točka 9. 

Odluka o imenovanju Stručnog povjerenstva za provedbu postupka davanja koncesije za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o imenovanju Stručnog 



povjerenstva za provedbu postupka davanja koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području 

Grada Vodica. 

 

Točka 10. 

Odluka o namjeri davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 

na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o namjeri davanja koncesije 

za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica. 

 

Točka 11. 

Dopune Prijedloga Programa gradnje vodovodne mreže za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Dopune Prijedloga Programa 

gradnje vodovodne mreže za 2023. godinu. 

 

Točka 12. 

Odluka o izradi Strategije zelene urbane obnove Grada 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izradi Strategije zelene 

urbane obnove Grada. 

 

Točka 13. 

Zaključak o dodjeli financijske potpore Jedriličarskom klub Tijat 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o dodjeli financijske 

potpore Jedriličarskom klub Tijat. 

 

Točka 14. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu gradonačelnika Grada Vodica za razdoblje od 

01. siječnja 2023. do 30. lipnja 2023. godine 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 



ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješća o radu gradonačelnika Grada Vodica za razdoblje 

od 01. siječnja 2023. do 30. lipnja 2023. godine. 

 

Točka 15. 

Odluka o izboru najpovoljnijeg ponuditelja na javnom natječaju za davanje u zakup nekretnina 

u vlasništvu Grada Vodica u gospodarskoj zoni s proizvodnom namjenom na području k.o. 

Čista uz mogućnost osnivanja prava građenja 

 

Predlagatelj akta bio je Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat. 

Izvjestitelj akta bio je odvjetnik, g. Siniša Babić.  

SUDIONICI RASPRAVE: G. Ivica Slavica, g. Marko Mačukat i g. Siniša Babić. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izboru najpovoljnijeg 

ponuditelja na javnom natječaju za davanje u zakup nekretnina u vlasništvu Grada Vodica u 

gospodarskoj zoni s proizvodnom namjenom na području k.o. Čista uz mogućnost osnivanja prava 

građenja. 

 

Točka 16. 

Geodetski elaborat prema Zakonu o neprocijenjenom turističkom zemljištu za društveno 

poduzeće „HTP Rivijera“ Šibenik (današnji pravni sljednici: Hotel Imperijal Vodice d.d. i 

Autokamp Imperijal Vodice d.d.), broj 2021-26, izrađen po M.V.M ZVON d.o.o. iz Zagreba, 

07.03.2021 godine, za potrebe ishođenja uvjerenja o usklađenosti geodetskog elaborata sa 

Rješenjem Hrvatskog fonda za privatizaciju, KLASA:UP/I-943-01/97-02/59, URBROJ:563-04-

403/97-6, Zagreb 10. srpnja 1997., na k.č. *749, *750/1, *750/2, *751, *752, *753, *1104/1, *1105, 

*1106, *1109, *1110, *1111, *1112, 7060/5, 7101/1, 7101/7, 7131/3, 7135/2 u K.O. Vodice. 

 

Predlagatelj akta bio je Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat.  

Izvjestitelj akta bio je g. Mirko Bogdanović koji je u svom predstavljanju članovima Gradskog vijeća 

naveo da zastupa hotel Imperijal. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Auror Friganović, g. Mirko Bogdanović, gđa. Meri Bandl Valeš, g. 

Marko Mačukat i g. Ivica Slavica.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ prihvatilo predstavljeni Geodetski elaborat prema Zakonu 

o neprocijenjenom turističkom zemljištu za društveno poduzeće „HTP Rivijera“ Šibenik (današnji 

pravni sljednici: Hotel Imperijal Vodice d.d. i Autokamp Imperijal Vodice d.d.), broj 2021-26, izrađen 

po M.V.M ZVON d.o.o. iz Zagreba, 07.03.2021 godine, za potrebe ishođenja uvjerenja o usklađenosti 

geodetskog elaborata sa Rješenjem Hrvatskog fonda za privatizaciju, KLASA:UP/I-943-01/97-02/59, 

URBROJ:563-04-403/97-6, Zagreb 10. srpnja 1997., na k.č. *749, *750/1, *750/2, *751, *752, *753, 

*1104/1, *1105, *1106, *1109, *1110, *1111, *1112, 7060/5, 7101/1, 7101/7, 7131/3, 7135/2 u K.O. 

Vodice. 

 

Nakon što je raspravljano po svim točkama dnevnog reda, Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko 

Mačukat zahvalio se i pozdravio sve vijećnike te ujedno zaključio sjednicu Gradskog vijeća u 12,49 sati.  

 

 

KLASA: 024-03/23-01/10  

URBROJ: 2182-4-03/03-23-18 

Vodice, 19. prosinca 2023. godine 

 

   ZAPISNIK PRIPREMILA                                                PREDSJEDNIK                              

                              

      Anteja Nakić, mag. iur.                                   Marko Mačukat 

 

 

 



 


